
Då önskar Rimbo IF komplettera inskickad ansökan enligt nedan.  
 
 
Rimbo IF ansöker om investeringsbidrag för att byta till led-armaturer på Mullevallen Konstgräsplan i 
Rimbo för att dels få en bättre belysning men framförallt få en mer energieffektiv belysning  
Planen har 6 belysningsstolpar, en av dem är redan utrustad med led-armatur efter att ha gått sönder i 
stormen Alfrida. Det är därmed 5 stolpar som skulle behöva nya armaturer.  
Stolparna i sig behöver inte bytas ut då de är i bra skick, det är enbart armaturerna som är i behov av 
byte.  
De befintliga armaturerna är drygt 40 år gamla och av typen metallhalogen och de 10 lamporna drar 
2 000W styck. Led-armaturer beräknas dra ungefär en fjärdedel av det.  
 
Uppskattad investeringskostnad ber vi att få återkomma med då vi på tisdag nästa vecka, v. 40, har 
möte med belysningsfirma tillsammans med Patric Nydahl.  
 
 


